

國立中央大學徵求校長候選人啟事

- 一、本校現任校長任期即將於 114 年 1 月 31 日屆滿，茲依據本校第九任校長遴選委員會作業細則，公開徵求新任校長候選人。
- 二、本校校長候選人之資格，除須符合教育人員任用條例及相關法令規定之任用資格外，並應具備下列條件：
 - (一) 就任校長時（114 年 2 月 1 日），年齡未滿 65 歲。
 - (二) 公認之學術成就與聲望。
 - (三) 高尚之品德情操。
 - (四) 卓越之行政領導能力。
 - (五) 前瞻之教育理念。
 - (六) 超越黨派利益。
- 三、本校校長候選人以下列方式接受推薦：
 - (一) 由遴選委員推薦。
 - (二) 由國內外大學之教授或相當學術地位者至少十人以上推薦。
 - (三) 本校校友會推薦。
- 四、應備書面資料：
 - (一) 校長候選人資料表
 - (二) 校長候選人推薦表（連署推薦適用）或校長候選人推薦表（遴選委員或本校校友會推薦適用）
 - (三) 校長候選人在大陸地區從事交流活動情形聲明書
 - (四) 蒐集個人資料告知事項暨個人資料提供同意書
 - (五) 校長候選人自我檢核表
- 五、前開表件請以電腦繕打列印並親自簽名後，併同相關附件於 **113 年 6 月 19 日(星期三)下午 5 時前**，寄(送)達 320317 桃園市中壢區中大路 300 號「國立中央大學校長遴選委員會(秘書室)收」，逾期恕不受理。寄送後請以電話聯繫確認，並請同時將電子檔案寄至本校校長遴選委員會電子信箱(ncupsc@ncu.edu.tw)。
- 六、相關資訊刊登於本校校長遴選專區(<https://ncusec.ncu.edu.tw/preselection/>)
本校聯絡資訊如下：
聯絡人：秘書室陳敏茲小姐
電話：(03) 4227151 分機 57003

國立中央大學校長遴選委員會 啟

National Central University Announcement for the Recruitment of Presidential Candidates

1. The term of office of the current president of National Central University (NCU) is due to expire on January 31, 2025. Applications for the position of president are now being openly sought per the Detailed Rules of Operation of the Ninth Presidential Selection Committee of National Central University.
2. In addition to meeting the requirements stipulated by the Act Governing the Appointment of Educators and relevant laws and regulations, qualifications for presidential candidates of NCU shall include the following:
 - (a) age under 65 at the time of assuming office as president (February 1, 2025);
 - (b) recognized academic achievements and reputation;
 - (c) high moral character and integrity;
 - (d) excellent administrative leadership abilities;
 - (e) forward-thinking educational philosophy;
 - (f) beyond partisan interests.
3. Presidential candidates of NCU may be recommended through the following means:
 - (a) recommendation by the Presidential Selection Committee;
 - (b) recommendation by at least ten professors or individuals of equivalent academic standing from domestic or foreign universities;
 - (c) recommendation by the Alumni Association of NCU.
4. Required documents include:
 - (a) Presidential Candidate Information Form;
 - (b) Presidential Candidate Recommendation Form for Co-signed Recommendations or Presidential Candidate Recommendation Form for Recommendations by the Presidential Selection Committee Members or the Alumni Association of NCU;
 - (c) Declaration of Engagement in Exchange Activities in Mainland China by the Presidential Candidate;
 - (d) Personal Data Collection Statement and Consent Form;
 - (e) Self-Assessment Form for Presidential Candidates.
5. The aforementioned documents shall be typed on a computer, printed, personally signed, and sent along with relevant attachments to the "Presidential Selection Committee of National Central University (Office of Secretariat), 300 Zhongda Road, Zhongli District, Taoyuan City 320317, Taiwan (ROC) " **by 5 p.m. on June 19 (Wednesday), 2024**. Late submissions will not be accepted. After sending the documents, please confirm via telephone and also send the electronic files of the documents to the email address of the committee (ncupsc@ncu.edu.tw).
6. Relevant information will be posted in the section of Presidential Selection of NCU's website (<https://ncusec.ncu.edu.tw/preselection/>).
NCU's contact information is as follows:
Contact Person: Miss Min-Tzu Chen at Office of Secretariat
Phone: (03) 4227151 ext. 57003

Presidential Selection Committee of National Central University